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“Beste voorzitter, geachte aanwezigen, 

Wat een achtbaan van een jaar was 2022. Na de corona lockdown in januari ging het langzaam 
omhoog om daarna een dubbele looping te maken tussen de oorlog in Oekraine en de 
gemeenteraadsverkiezingen. Het ging even een stuk langzamer door de scherpe bocht van de 
coalitieonderhandelingen, maar we sloten het jaar af in volle vaart door een energiecrisis. We 
namen afscheid van ons oude college en de inwerking van het nieuwe college begon. Terwijl we op 
die achtbaan zaten, hebben we ook nog heel wat goede dingen bereikt. Voor een groot deel dankzij 
beleid van het vorige college en ook is er samen met het huidige college een aantal nieuwe zaken in 
gang gezet. Ik wil er een paar voorbeelden uitlichten.  

- Wonen. Er zijn 300 woningen opgeleverd, met een mooi aandeel sociale huur dankzij 
afgeronde projecten van onze vorige wethouder. Fijn dat dit beleid in de vorm van de 
Woonvisie doorgezet wordt de komende jaren. Dus college, zet hem op en houd die vaart er 
in! 

- Natuur en landschap versterking. Begin 2022 sloot Houten aan bij Groen Groeit Mee, een 
initiatief van de Provincie.  Want als we gaan bouwen in onze drukke regio, dan groeit 
uiteraard ook de behoefte aan groen en natuur. Houten ligt in prachtig 
krommerijnlandschap, GroenLinks wil dat behouden en versterken. De visie Biodiversiteit 
gaf hier in 2022 extra invulling aan en wordt ook dit jaar uitgevoerd. 

- Het Ondernemersfonds, een initiatiefvoorstel van GroenLinks en CDA, is  vorig jaar 
voortvarend van start gegaan. Wij horen positieve geluiden vanuit de ondernemers over het 
fonds maar zien weinig actie vanuit het college. Wethouder: deelt u ons enthousiasme over 
het ondernemersfonds en kunt u aangeven wanneer wij de toegezegde raadsinformatiebrief 
met evaluatie kunnen verwachten?  

- Armoede. De enorm gestegen energieprijzen maakten duidelijk hoe belangrijk eerlijke 
verduurzaming is. Want, de laagste inkomens wonen in de slechtst geisoleerde woningen en 
hebben de hoogste energierekening. Dat vinden wij asociaal. Verduurzamen en helpen met 
de energierekening is topprioriteit. Dankzij raadsbrede samenwerking en veel overleg met 
het college hebben wij in 2022 bereikt dat er extra geld naar het armoedefonds ging en dat 
verduurzaming van maatschappelijke organisaties extra aandacht kreeg.  

- Eerlijke energietransitie. Dit extra geld, aangevuld met rijksgeld, is in 2022 nog niet volledig 
besteed en is ook dit jaar nog hard nodig voor een eerlijke energietransitie. Gelukkig zijn er 
veel burgerinitiatieven op het gebied van verduurzaming, en organisaties zoals Energierijk en 
Impact Houten die staan te springen! Elke euro die we nu gebruiken om mensen aan een 
lagere rekening te helpen, verdienen we als maatschappij vervolgens jaar in jaar uit terug. 
Hoe sneller hoe beter, dus, en de wil is er bij onze inwoners. Wij roepen dan ook iedereen 
op om het amendement van D66 te steunen en ervoor te zorgen dat zij aan de slag kunnen. 
Dus ook hier, college, zet hem op en versnel het verduurzamen om die energierekeningen te 
verlagen! 

Nou, het mooie is dat veel van de doelen die het vorige college wilde bereiken, uitgevoerd gaan 
worden in het nieuwe collegeprogramma.  

Die uitvoering, in een jaarverslag teruggebracht tot tabelletjes en indicatoren, deze keer helaas 
zonder de erg door ons gewaardeerde stoplichtkleuren, ligt in handen van onze gemeentelijke 
organisatie. Wat een berg werk wordt er elk jaar weer verzet om onze gedeelde doelen te bereiken. 
Heel veel respect en dank voor de vele ambtenaren, projectleiders, medewerkers en ja, ook de 



nodige externe inhuur. Jullie maken Houten een fijne, groene en sociale gemeente. Hoe belangrijk 
dat is, zien we aan de doelen die niet bereikt worden. Een terugkerende reden waarom dingen 
blijven liggen of vertraagd zijn is namelijk gebrek aan mensen. Door ziekte, pensioen en krappe 
arbeidsmarkt.  

Wij willen bereiken dat Houten een plek is waar het niet alleen fijn wonen, maar ook fijn werken is. 
Dat de gemeente een inclusieve werkgever is waar ruimte is voor diversiteit. We zien uit naar de 
beloofde bijpraat om inzicht te krijgen in wat we hier al aan doen en waar we ook open kunnen 
praten over wat er nog meer nodig is. De organisatie is ons fundament, dat verdient waardering en 
aandacht. Daar moeten we samen aan werken en verantwoordelijkheid voor dragen.  

Voorzitter, tot slot. De achtbaan van 2022 ligt achter ons, maar we gaan in 2023 door met een 
stikstofcrisis, woningnood, inflatie en stijgende armoede. We gaan de uitdagingen tegemoet, met 
elkaar, en zien uit naar nog meer verduurzaming, armoedebestrijding, en natuurversterking in en 
rondom onze kernen. 

Dankuwel” 

Susan van Erp 


